
Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 
 
Datum konání schůze: 30. 8. 2016 
 
Přítomni:  Ing. Jaromír Beránek, Mgr. Silvie Žďárská, Štěpánka Žlůvová, Martina Šrejberová, 
                  Martin Křížek, Dominika Čapková, Mgr. Martin Zakouřil 
 
Omluveni:     ~ 
 
Program:  1. Představení nových členů školské rady 
   - z důvodu odchodu Mgr. Šárky Kratochvílové byla do Školské rady přijata 
      Mgr. Silvie Žďárská (zástupce z řad učitelů) 
  
  2. Školní řád: 
  - byly projednány změny ve 4 bodech ŠŘ (čipový systém, pojištění úrazů, 
     odpovědnost za mobilní telefony a jiná elektronická zařízení, podávání léků) 
  - schválení - pro: 6; proti: 0 
  
  3. Výroční zpráva: 
   - byla prodiskutována a ponechána k nahlédnutí 
  - schválení - pro: 6; proti: 0 
 
  4. ŠVP "Blahováček" 
   - bylo prodiskutováno téma inkluze a vzdělávání žáků s SPU 
 
  6. Ostatní, diskuze: 
   - seznámení členů Školské rady se změnami ve škole - modernizace a vybavenost 
     učeben (nové dataprojektory, nové dveře na zadní dvůr atd.) 
 
    
 
v Úpici 30. 8. 2016 
 
 
Zapsala: Mgr. Silvie Žďárská 

 


